



KENYATAAN SEBUTHARGA

KAWASAN PEMBANGUNAN PERTANIAN BERSEPADU (IADA) BATANG LUPAR, SRI AMAN, SARAWAK

1. Sebutharga ini adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar di Negeri Sarawak dengan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) daripada Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam gred kategori dan pengkhususan berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

BUTIR-BUTIR TAWARAN NO. SEBUT HARGA:	HARGA DOKUMEN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIAMBIL	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT LAWATAN TAPAK	TARIKH SEBUT HARGA DITUTUP DAN TEMPAT PETI SERAHAN DOKUMEN SEBUTHARGA
<p>No. Sebutharga: IADABL/BPS/SH/10/2023</p> <p>KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN MEKANIKAL DAN ELEKTRIKAL UNTUK RUMAH PAM MO1, MO2, MO3 DAN SPILLWAY SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN BAGI IADA BATANG LUPAR, SRI AMAN, SARAWAK</p>	Percuma	<p>Pejabat Kawasan Pembangunan Pertanian Bersepadu (IADA) Batang Lupar Sub Lot 2, Lot 160, Jalan Sabu, 95000 Bandar Simanggang, Daerah Sri Aman, Bahagian Sri Aman, Sarawak.</p> <p>Isnin/ 31 Julai 2023 hingga Jumaat / 4 Ogos 2023 pada waktu pejabat.</p>	<p>Berdaftar dengan:-</p> <p>i) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/ CIDB)</p> <p>Gred G2 -Kategori E -Pengkhususan E04,E11 dan E32</p> <p>DAN</p> <p>-Gred G2 -Kategori ME -Pengkhususan M15,M20,M22,dan M23</p>	<p>Isnin, 31 Julai 2023</p> <p>Pendaftaran: Jam 2.00 petang– 3.25 petang Taklimat: Jam 3:30 Petang</p> <p>Sebarang kelewatan semasa sesi pendaftaran dan taklimat tidak akan di layan</p> <p>Berkumpul di Kawasan Pembangunan Pertanian Bersepadu (IADA) Batang Lupar, Sri Aman, Sarawak.</p> <p>Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN</p> <ul style="list-style-type: none">Hanya Penama yang ditauihkan seperti dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerajaan sahaja dibenarkan untuk menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak.	<p>7 Ogos 2023 / Isnin</p> <p>Pada atau sebelum jam 12.00 tengahari</p> <p>Peti sebut harga Kawasan Pembangunan Pertanian Bersepadu (IADA) Batang Lupar Sub Lot 2, Lot 160, Jalan Sabu, 95000 Bandar Simanggang, Daerah Sri Aman, Bahagian Sri Aman, Sarawak.</p> <p>Sebut harga yang lewat diterima tidak akan dilayan.</p>

2. Hanya Penama yang ditauihkan seperti dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK, CIDB) atau Wakil yang Sah (yang membawa bersama Sijil Pendaftaran Asal dan Surat Perwakilan kuasa yang ditandatangani oleh pemilik berdaftar beserta Cop Syarikat) sahaja yang boleh menghadiri Sesi Taklimat Sebutharga, Lawatan Tapak serta mendapatkan Dokumen Sebutharga. Kontraktor hendaklah membawa Sijil-Sijil Pendaftaran ASAL (BERWARNA) atau SIJIL ASAL yang di PRINT dari sistem cims.cidb.gov.my (BERWARNA) beserta BARCODE yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil ASAL Taraf Bumiputera (Sekiranya Ada) dan pihak kami tidak akan menerima mana-mana SALINAN SIJIL ataupun yang TIDAK BERWARNA.
3. Seorang (1) wakil yang diberi kuasa hanya dibenarkan untuk mewakili satu (1) syarikat kontraktor. Wakil yang diberi kuasa perlu mengemukakan surat perwakilan kuasa yang ditandatangani oleh pemilik berdaftar seperti yang tercatat dalam sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK, CIDB). Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada Penama yang ditauihkan seperti dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK, CIDB)
4. Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam SAMPUL SURAT BERLAKRI dan di atasnya ditulis pada sebelah kanan No. Sebutharga dan Tajuk Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat seperti di atas.
5. Kerajaan tidak terikat untuk menerima mana-mana sebutharga yang paling rendah atau sebaliknya.

PENGARAH
KAWASAN PEMBANGUNAN PERTANIAN BERSEPADU (IADA) BATANG LUPAR
SRI AMAN, SARAWAK

Tarikh : 24 JULAI 2023 (Isnin)